



السلامة والأمن والنقل الجوي

تعميم
GACA Circular

To: Airlines operating in the airports in Kingdom of Saudi Arabia.

إلى: شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject: Facilitating the travel procedures Of the beneficiaries of the national campaign period to track and control those who violates the residency and employment system and border security.

الموضوع: تسهيل إجراءات سفر المستفيدين من مهلة الحملة الوطنية الشاملة لتعقب وضبط مخالفي نظام الإقامة والعمل وأمن الحدود.

Reference:

المرجع:

Telegram of General Director of Passports No.(12802) dated in 2/7/1438AH Corresponding to 30/3/2017.

برقية المديرية العامة للجوازات رقم (١٢٨٠٢) بتاريخ ١٤٣٨/٧/٢ هـ الموافق ٢٠١٧/٣/٣٠ م.

Background:

نبذة:

It became clear to the competent authorities that some beneficiaries, want to leave to their countries directly, but their passports are expired.

اتضح للجهات المختصة أن بعض المستفيدين من مهلة الحملة الوطنية المشار لها أعلاه يرغبون في المغادرة الى بلدانهم مباشرة ، إلا أن جوازات سفرهم منتهية الصلاحية.

Instructions:

التعليمات:

All airlines working at the airports of the kingdom, to facilitate the travel of beneficiaries of this period, when they are inspected with the intention of leaving the country and they have reservations and tickets.

على كافة شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة: تسهيل سفر المستفيدين من هذه المهلة عند مراجعتهم بقصد المغادرة النهائية ولديهم حجوزات وتذاكر سفر.

Attachment(s): Nil attachments

المرفقات: لا توجد مرفقات

١٣

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي
Assistant President, Safety, Security & Air Transport

كابتن / عبدالحكيم بن محمد البدير
Capt. Abdulhakim M. Albadir